
 

 

  

  

 

Lieve allemaal, 

Wat gaat de tijd toch snel. Bijna 18 jaar wonen en leven we op de manege. Wat 

hebben we ontzettend veel meegemaakt.  

We kijken met ontzettend veel plezier en trots terug naar alle leuke dingen die 

we hebben beleefd.  

We willen iedereen ontzettend bedanken voor het vertrouwen in ons. Voor het 

delen van lief en leed. We hebben kinderen zien groeien tot volwassenen. Jullie 

plezier zien maken met de paarden. We hebben er van genoten.  

Heel erg bedankt! 

Voor iedereen die de manege de ze week bezoekt hebben we een lekker 

taartje met een kopje koffie of thee! 

Lieve groeten Peter Anneke Sven en Joris  
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Pony’s van het eerste uur. Lieve oma’s Corientje en 

Surprise. Net als Frits woonde ze al op de manege 
Frits was er vanaf het eerste moment bij 

Van t Zeebroek naar Paardencentrum Annerheide 

In 2010 Manege Het Paardrijk 



 

 

 

 

  

Eerste Paarden show 2008 Dances With Horses. 

Veel shows volgde 

 

Eerste paard van het jaar verkiezing 2018. 

Rany was de winnaar! 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

2008 Indoor Brabant uitgenodigd door de van 

Baalen Foundation. Marlies van Baalen werd onze 

ambassadrice. Samen gaven we een mooie clinic 

Vroeger sliepen we met ponykamp in een tent in 

de binnenbak 

Special olympics 2012 

Buwalski maakt de kinderen van 

ponykamp al 18 jaar wakker 

Finale shets got talent Horse event 2015 

 

Finale springcompetitie  

Indoor Brabant 2015 

 



 

 

  

“Misschien is het niet het pad dat verandert maar de manier van 

kijken. Het pad is een nieuw avontuur. Nieuwe perspectieven, 

ervaringen in inzichten.” 

Stukje tekst uit Alice in Wonderland, onze laatste show. Wij wisten al wat er ging komen waardoor 

deze show voor ons een rollercoaster van emoties was.  Gelukkig in positieve zin. 

Ook bijna 18 jaar heb ik voor Anneke en Peter de administratie met heel veel plezier gedaan. We 

hebben het opgebouwd van een schriftje met wie wat moest betalen, eindeloze rijen namen op een 

bankafschriftje ( ongeveer 24 per maand) die we moesten koppelen en facturen handmatig invoeren. 

Inmiddels hebben we geen 70 klanten maar ruim 400 en gaat veel automatisch en is het werk steeds 

leuker geworden. Ik wil alle ouders en klanten bedanken voor de vele leuke reacties die ik door de 

jaren heen heb gehad, Altijd leuk om te lezen dat, als een kind stopt, een verzorgpony of een eigen 

pony de reden is en soms ook minder leuk als iemand niet tevreden is geweest. Maar dat hoort erbij. 

Misschien was het leukste wel dat ik veel kinderen groot heb zien worden als ze weer op ponykamp 

kwamen. En ook jullie kinderen, super dat jullie mijn eten lekker vonden. Mijn best gedaan om jullie te 

verwennen. 

Ook voor onze bijzondere ruiters heb ik me altijd ingezet. Velen hebben gesmuld van de taartjes die ik 

met Kerst heb gebakken. Ook met deze stichting zal ik over een tijdje gaan stoppen en zal het stokje 

worden overgenomen.  

Ik wil iedereen een hele fijne supertijd wensen onder leiding van Yvette Marcel Amber Joris en Casper. 

Ik wens ze heel veel succes en laat Het Paardrijk nog maar minstens 100 jaar bestaan. 

Met heel veel trots kijken we terug op wat er allemaal bereikt en gebeurd is en op de samenwerking 

met ons eigen gezin. Casper Jaap en Karlien en ook de ouders van Peter, José en Louis, We hebben een 

super samenwerking gehad met heel veel plezier. 

Het ga jullie goed. 

Liefs, Petra Hoenderdos  

  



 

 

 

  

Theetuin - Theehuis 

Heel veel verbouwingen 



 

 

 

 

 

 

  

Kantine 

Zadelkamer 

stallen 



 

 

 

En nog veel meer… 

 

We wensen iedereen nog heel veel plezier met paarden 

komende jaren op Het Paardrijk 

 

Tot ziens  

 

Peter Anneke Sven en Joris 

 


